



## REFERAT nr

4/ 16

## Sør-Varanger Travlag

<b>Tid: (dato, fra kl til kl):</b>	13.10.2016 kl. 19.00-21.00	<b>Sted:</b>	Sandnes, Camilla Sivertsen
<b>Innkalt av:</b>	Siri Sivertsen		
<b>Ordstyrer:</b>	Siri Sivertsen	<b>Referent:</b>	Siren Vonka Danielsen
<b>Deltakere:</b>	Siri Sivertsen, Bjørge Pedersen, Siren Vonka Danielsen, Camilla Sivertsen		
<b>Ikke møtt:</b>	Birgit Ingebrigtsen, Sonja Jensen		

Saks Nr:	Sak	Vedtak/konklusjon:	Ansvarlig / tidsfrist
1.	Referat fra sist møte	- Hva er blitt gjort på banen? Hva må videre gjøres? Legge mer toppdekket der det trengs... ? Slodde hestering, lage en ny skodd som skal brukes i hesteringen. Male tårnet + do? Kiosk? Nye styret må lage et kostnadsoverslag over toppdekket, dosering, osv. og søke NNTF om ekstra midler.	
2.	Sak til årsmøte:	Generalforsamling 24.01.2016 kl. 18:00 Styremøte kl. 17:00 før generalforsamling.  Til valgkomiteen: <b>Ikke på valg:</b> <b>Siren og Birgit sitter enda ut 2017</b> <b>På valg:</b> <b>Bjørge, Siri, Camilla + 1. og 2. vara.</b>  Kontingent for 2017: forslag: setter kr. 0,- for junior. Da vil vi det bli mulig å få flere medlemmer, da det blir mulig for familier å melde inn barna.  Vi ønsker ikke å endre medlemskontingent for voksne.  Treningsavgift: uendret	

3	Salt	<p>Transport / boks -info Vi får gratis salt fra Veidekke. Dette er salt med bindemiddel. De har 14-15 storekker, vi får så mye vi vil ha. Vi tar det saltet vi klarer å få fraktet opp til travbanen. Håper å få laget et skur neste år, der vi kan oppbevare saltet. Inntil videre så settes saltet i boksene med tak over, og lagres der over vinteren.</p>	
4.	Høstkonferansen		
5	Grand Slam	<p>Underskudd / funksjonærer Vi gikk i underskudd, fikk ikke tilskudd for lokalløpene. Vi ønsker selv å bestemme hvordan funksjonærer vi vil bruke, med tanke på vår økonomi. Fått gode tilbakemeldinger, flott!! Stjerne i boka til oss☺ Huske å søke om skjenkebevilling tidligere neste år. Komiteen for Grand Slam prøver å få til et evalueringsmøte før medlemsmøte.</p>	
6	Lokalløp	<p>Tilskudd Hvis vi skal ha kombinert kjøring neste år så bruker vi alle pengene til premier, vi sparer ikke på noe, får uansett ikke noe som tilskudd.</p>	
7	Medlemsregisteret + hjemmeside:	<p>Hvem kan ta det? Siri har ansvaret for medlemsregisteret + hjemmesiden, men ønsker at noen andre skal overta. Siren overtar ansvaret!</p>	
8	Medlemsmøte	<p>Vi har et medlemsmøte før høstkonferansen 19.november. Vi håper medlemmene kommer med innspill til valg kandidater til valg komite. Juleavslutning/medlemsmøte på Ritz tirsdag 01.11.2016 kl. 18:00 Pizza og 1 drikke enhet per person.</p>	

9	Terminliste	Våre ønsker: LP: 27.05.2017 LP: 17.06.2017 GS: Finale/LP 12.08.2017 LP: 09.09.2017 LP: 07.10.2017	

<b>Neste Møte:</b>	Medlemsmøte 01.11.2016 kl. 18:00 Neste styremøte 24.01.2017 kl. 17:00
<b>Dato:</b>	
Referent Sign	Siren Vonka Danelson